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"Jestem pesymistą pełnym nadziei". Kino na
Granicy rusza już dziś!
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Po dzisiejszej (30.07) konferencji prasowej zorganizowanej z okazji rozpoczęcia 23.
Przeglądu "Kino na Granicy" porozmawialiśmy z Łukaszem Maciejewskim, dyrektorem
artystycznym imprezy. W rozmowie z redaktorem Rojowskim opowiada o Vaclavie Havlu,
wnioskach po ubiegłorocznej edycji imprezy, czy przyszłości polskiego kina. - Jestem
pesymistą pełnym nadziei - przyznaje.
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